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Programvärdering

Sammanställning av studenternas värdering

Fördelningen av svaren för de enskilda frågorna visas inte på grund av att antalet besvarade
programvärderingar är lägre än 25% av antalet studenter med pågående programstudier.

1. Jag bedömer att programmets kurser är relevanta i
förhållande till programmets examensmål.

A. I mycket hög utsträckning
B. I hög utsträckning
C. I viss utsträckning
D. I endast ringa utsträckning/inte alls
E. Vet ej

2. Kursernas inbördes ordning är väl avvägd i förhållande
till programmets examensmål.

A. I mycket hög utsträckning
B. I hög utsträckning
C. I viss utsträckning
D. I endast ringa utsträckning/inte alls
E. Vet ej

3. Jag var väl förberedd inför att genomföra det avslutande
självständiga arbetet i form av uppsats eller
examensarbete

A. I mycket hög utsträckning
B. I hög utsträckning
C. I viss utsträckning
D. I endast ringa utsträckning/inte alls
E. Vet ej

4. Jag har under utbildningen utmanats i mitt tankesätt och
ställts inför intellektuella utmaningar

A. I mycket hög utsträckning
B. I hög utsträckning
C. I viss utsträckning
D. I endast ringa utsträckning/inte alls
E. Vet ej

5. Studierna under utbildningen har utvecklat sådana
kompetenser jag förväntar mig få användning för i mitt
kommande yrkesliv

A. I mycket hög utsträckning
B. I hög utsträckning
C. I viss utsträckning
D. I endast ringa utsträckning/inte alls
E. Vet ej



6. Jag rekommenderar det här programmet till andra
A. I mycket hög utsträckning
B. I hög utsträckning
C. I viss utsträckning
D. I endast ringa utsträckning/inte alls
E. Vet ej

Sammanfattning av studenternas värderingar baserat på enkätfrågor,
fritextkommentarer och eventuellt andra underlag.

Studenterna är överlag mycket nöjda eller nöjda med juristprogrammet som helhet. Enskilda
synpunkter och förslag har lämnats av flera av studenterna vad gäller saker de gärna ser mer
av under utbildningen, men antalet svarande är så pass lågt att det inte går att utläsa en
tydlig tendens kring vad studenterna efterfrågar.

Programledarens sammanfattande analys.

Synpunkter har framförts rörande organisationen kring nya moment. De synpunkterna
framstår som naturliga, givet att så pass många nya moment har behövt tillkomma i takt
med att nya kurser och nytt innehåll har vuxit fram. I takt med att programinnehållet och
personalstyrkan nu börjar att sätta sig gör vi bedömningen att vi kommer att kunna minimera
problem med sena schemaändringar och liknande.

När det gäller det närmare kursinnehållet gör vi ständiga utvärderingar och efterföljande
justeringar. Beträffande det önskemål som har framförts om mer undervisning om
dataskydd/GDPR har vi sedan en tid tillbaka börjat att introducera det rättsområdet på ett av
fördjupningsspåren, för att nämna ett exempel på konkreta justeringar av kursinnehållet.

Samtidigt fortsätter vi att utveckla våra kontakter med praktiskt verksamma jurister, i syfte
att erbjuda studenterna en länk till arbetslivet. På samma tema strävar vi efter att utveckla
ett varierat undervisningsmaterial där såväl olika partsperspektiv som det så kallade
domarperspektivet undersöks.

Förslag till förändringar.

Löpande förändringsarbete pågår, med hänsyn till att de första årskullarna har examinerats. I
det avseendet har juristprogrammet precis lämnat den initiala uppbyggnadsfasen, för att nu
övergå i nästa skede. Det är först nu och under kommande år vi kan utvärdera vad vi faktiskt
har och var utrymme för förändring finns, sett till utbildningen som helhet. Vi kan dock redan
nu slå fast att studenternas progression vad gäller skriftlig framställning är något som fortsatt
ska prioriteras. Samtidigt fortsätter vi att löpande justera undervisningsupplägg,
programinnehåll och struktur i syfte att främja studenternas färdighetsträning i juridisk
metod.

1 Registrerad på program aktuell kull, ej gjort avbrott, ej gjort uppehåll och registrering på kurs vid Kau
innevarande termin.



2 Antalet studenter som inte klickat i "nej" - "jag är inte student på ovanstående program innevarande
läsår" i värderingen. 
3 Antalet studenter som besvarat minst 1 fråga eller skrivit i fritextfält.


